

《单词百科:gallbladder是什么意思?gallbladder怎么发音?gallbladder的解释和用法》

英语单词gallbladder是什么意思?gallbladder怎么读?gallbladder怎么发音?简答网为您整理了gallbladder的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



gallbladder怎么读

gallbladder的读音: ['gɒ:l , blæd ə]

gallbladder的意思

1、n.胆囊;

gallbladder的相关词组

1、calcification of gallbladder 胆囊钙化;

gallbladder的近义词

- 1、gall bladder n.胆囊, 苦胆;

gallbladder的双语例句

- 1、Objective To discuss clinical characteristics of gallbladder agenesis (GBA).

目的探讨胆囊缺如 (GBA) 的临床特征.

- 2、Conclusion: B-mode ultrasonography of gallbladder perforation possesses the important clinical value.

结论: B超诊断胆囊穿孔在临床上有一定的应用价值.

- 3、Biliary malignant tumor (BMT) includes cholangiocarcinoma and gallbladder carcinoma.

胆道系统恶性肿瘤主要包括胆管癌和胆囊癌.

- 4、Objective To analyse the CT misdiagnosed causes of gallbladder carcinoma.

目的分析胆囊癌CT误诊原因,以提高诊断正确率.

- 5、What should is gallbladder excised and diet of gastric excision patient notice?

胆囊摘除并胃切除患者日常饮食应注意什么?

- 6、Objective : To evaluate spiral scanning in diagnosing the carcinoma of gallbladder.

目的: 探讨螺旋CT对胆囊癌的诊断价值.

- 7、Methods: seal gallbladder artery with super clear fast ultrasonic knife.

方法: 用超晰迅超声刀直接封闭胆囊动脉.

- 8、This medicine was extracted from the gallbladder of snakes.

这种药剂是用蛇胆提炼而成的.

- 9、Her face was contorted with pain due to the gallbladder stones.

胆结石使她痛得脸都变了样.

10、Therefore, the liver and gallbladder cannot be completely separated physiologically and pathologically.

因此,肝胆在生理和病理上不能完全分离.

11、Bile ducts and the gallbladder wall are particularly vulnerable to freezing damage.

胆管和胆囊壁对冷冻造成的伤害也很敏感.

12、Therefore, the liver and gallbladder are closely related physiologically and pathologically.

因此,肝胆在生理和病理上紧密联系.

13、Gallbladder: Muscular membranous sac under the liver that stores and concentrates Bile.

胆囊: 见于许多脊椎动物的肌性膜性囊,用以贮存及浓缩胆汁.

14、The liver meridian connects with the gallbladder to form an exteriorinterior relationship.

肝经与胆经相连形成表里关系.

15、Objective : To study the causes of misdiagnosis and high-risk factors of gallbladder carcinoma.

目的探讨原发性胆囊癌的误诊原因及高危因素,加强对本病的早期诊断和防治.

以上是简答网为您整理的gallbladder怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/gallbladder>